



بروفايل الشركة
2022

عن الشركة

انطلقت شركة وهي كاش برؤية واضحة بداية العام ٢٠٢١م كشركة يمنية متخصصة في مجال الخدمات المالية الإلكترونية لهذتلف فئات المجتمع مستعينة بأفضل الحلول التقنية العالمية وبما يتناسب مع إحتياجات سوق المدفوعات الإلكترونية اليمنية ويلبى تطلعاته ويواكب التطور المطلوب للمرحلة القادمة. كما سعت الشركة إلى استقطاب أكفئ الكوادر الفنية والإدارية في السوق اليمنية ممن يمتلكون خبرة واسعة في قطاع البنوك وشركات الإتصالات وقطاع الخدمات المالية الإلكترونية بغرض تقديم افضل الخدمات بجودة عالية وبما يلبي إحتياجات العملاء، كما تعز الشركة بالخبرة الكبيرة والانتشار الواسع لشركائها المؤسسين في مجال التحويلات المالية على مستوى الجمهورية اليمنية.

نطاق العمل

تمتلك وي كاش نقاط قوى تمكنها من الوصول الى كافة انحاء الجمهورية بما يمتلكه مؤسسوها من شبكات حوالات هي الاكثر انتشاراً على مستوى الجمهورية اليمنية. لذا فأن الشركة قد وضعت الجمهورية اليمنية بجميع محافظاتها كنطاق عمل جغرافي لها لتقديم خدماتها مستهدفةً بذلك القطاعات التالية :

- قطاع الافراد .
- القطاع التجاري .
- قطاع الشركات والمؤسسات .
- قطاع المنظمات الغير حكومية .
- القطاع الحكومي .



الرؤية

المنصة الأوسع إنتشاراً والأكثر ثقةً في تقديم الخدمات المالية الإلكترونية .

الرسالة

تقديم خدمات الدفع الإلكتروني لجميع الفئات والقطاعات بجودة عالية باستخدام أفضل الحلول التقنية وتحقيق وصول أكبر من خلال شبكات وكلاء وشراكات هي الأوسع والأكثر ثقةً على مستوى الجمهورية وصولاً إلى المساهمة الفاعلة في تعزيز الشمول المالي .

القيم

قيمنا هي المحرك الأساس الذي نركز عليه في وبي كاش لتحقيق اهدافنا نحو التميز والنجاح، وتساهم تلك القيم في الاستغلال الأمثل للموارد والتحفيز نحو خلق المزيد من الفرص.

١. المهنية

الالتزام بتقديم الخدمات المالية الإلكترونية وفق أفضل المعايير في جميع جوانب اعمالنا على المستوى الداخلي والخارجي بما يحقق طموح العملاء ويلبي رغباتهم.

٢. الشفافية

الشفافية قيمة عليا تسعى وبي كاش لتطبيقها من خلال تعامل واضح يتسم بأعلى مستويات النزاهة والمصداقية مع عملائنا وشركائنا وموظفينا لكسب ثقتهم.

٣. الاقتصاد التشاركي

نؤمن بأن الشراكات الاستراتيجية هي المفتاح الرئيسي لتحقيق نجاح الاعمال وبما يسهم في الانتشار الواسع في استخدامات خدمات الدفع الإلكتروني وتحقيق مبدأ الاقتصاد التشاركي.

الأهداف الإستراتيجية

التميز

في تقديم خدمات متكاملة ومتنوعة تمتاز بالسهولة في الاستخدام والجودة العالية في الاداء بما يلبي احتياجات الفئات المستهدفة بمختلف شرائحهم في عموم الجمهورية اليمنية.

الإنتشار

عبر توفير شبكة هي الاوسع من الوكلاء و نقاط الخدمة لضمان سهولة تقديم الخدمة و الاستفادة منها لجميع الفئات والقطاعات المستهدفة.

رضى العملاء

بالتركيز على تلبية احتياجاتهم ورغباتهم بالدرجة الأولى عبر الوسائل المختلفة من مركز الاتصال الرئيسي ومراكز خدمة العملاء المنتشرة عبر فروعنا ووكلائنا لضمان تقديم خدمة مستقرة وأمنة لعملائنا .

تعزيز الشمول العالي

بالمساهمة الفاعلة في رفع وعي المجتمع حول أهمية و فوائد الإستخدامات المالية الالكترونية لتحقيق الشمول المالي كمسؤولية مجتمعية.

خدمات الشركة

تقوم وبي كاش بتقديم حلول التحول الرقمي المالي والتركيز على تحقيق الكفاءة وتقليل التكلفة وصولاً الى تعزيز الشمول المالي من خلال تقديم باقة من الخدمات المتنوعة في مجال المدفوعات المالية الإلكترونية عبر منصتها والتي تم تأسيسها وفق افضل المعايير منها :

- أولاً: توفير منصات الدفع الإلكتروني .
- ثانياً: حلول الدفع المتكاملة .
- ثالثاً: بناء وتطوير المحافظ الإلكترونية .
- رابعاً: إصدار البطائق الإلكترونية المختلفة .

ما يعيز وي كاش

البنية التحتية

ركزت وي كاش على اقتناء افضل الطول في مجال الخدمات المالية الالكترونية بما يلبي احتياج العملاء ويواكب التطور المستمر والمتسارع في القطاع.

التواجد

القدرة على الوصول إلى كافة محافظات الجمهورية وتقديم خدماتنا بكل سهولة ويسر من خلال ما يملكه مؤسسو الشركة من شبكة حوالات هي الأوسع انتشاراً على مستوى الجمهورية.

الخدمات

تقدم وي كاش خدمات نوعية و متعددة تم بنائها وفقاً لإحتياج الشرائح المختلفة في السوق اليمنية.

الشركاء



About WeCash

WeCash was launched with a clear vision in the beginning of 2021 as a Yemeni company specialized in the field of electronic financial services using the best global technical solutions in line with the needs of the Yemeni electronic payments market meeting its aspirations and keeping pace with the required development for the next stage. The company also sought to attract the most efficient technical and administrative cadres in the Yemeni market, who have extensive experience in the banking, telecommunications companies and the electronic financial services sectors in order to provide the best services. WeCash is also proud and cherish its founding partners for the great experience they have and represent in the field of money transfer networks In the Republic of Yemen.

Business Scope

WeCash has Key Factors that enable success of extending our services all over the Republic. Owning the most widespread money transfer networks in the Country, Yemen Republic and all its geographical governorates is set as WeCash scope of business, targeting the following sectors:

- Individuals Sector.
- Commercial Sector.
- Corporate and Institutional Sector.
- The NGOs Sector.
- The Government Sectors.



Vision

The Most widespread and Trustful Platform in Providing E- Financial & Systems Services.

Our Message

Providing high-quality electronic payment services for all groups and sectors using the best fintech solutions, and achieving the largest e-payment service coverage through the widest and most trusted networks of agents and partnerships on the country level, leading to the effective contribution to financial inclusion.

Our Values

We adopt business values that represent the main Pivot around which we aspire to achieve our goals towards success and distinctiveness. These values contribute to the optimal use of resources and encourage the creation of more opportunities.

Professionalism.1

The commitment to provide electronic financial services in accordance with the best standards in all aspects of our business internally and externally in order to achieve the expectations of customers and meet their desires.

Transparency.2

Transparency is a supreme value that we seek to implement through clear engagement that reflects the highest level of integrity and credibility with our customers, partners and employees to gain their trust.

Shared Economy.3

We believe that strategic partnerships, which contribute to the widespread use of electronic payment services and the realization of the principle of the Shared Economy, are the key to achieve business success.

WeCash Goals

Distinctiveness

By providing integrated and varied services characterized by easy usage and high quality of performance to meet the needs of different segments of the target groups throughout the Republic of Yemen.

Customer Satisfaction

Ensuring provision of a stable and safe service focusing on the needs and demands of our customers through various means including the main call center and customer service centers located across our branches and agents.

Access and Outreach

By providing the widest network of agents and service points to ensure the ease of providing service and benefiting all target groups and sectors.

Financial Inclusion

By active contribution to raising community awareness about the importance and benefits of electronic financial uses to achieve financial inclusion as a Social responsibility.



Company Services

WeCash is proud to present digital financial transformation solutions that focus on achieving cost effectiveness ,and enhance financial inclusion by providing a wide range of Electronic Financial Payments services via JAWALI platform, which was designed according to the best standards.

- Provide electronic payment platforms.
- Integrated Payment Solutions.
- Create and develop electronic wallets.
- Issuance of various electronic cards.

What distinguishes WeCash

Infrastructure

We focused on acquiring the best solutions in the field of Fintech services to meet the needs of customers and keep pace with the continuous and rapid development in the domain.

Presence

Our ability to reach and provide our services with ease to all Yemeni governorates through the most widespread and reliable money transfer networks owned by WeCash founders.

Services

WeCash offers a variety of quality services that are designed to attend the needs of different segments of the Yemeni market .

Partners





Company Profile
2022